



BFG HSE POLICY

Health, Safety and Environment POLICY

BFG INTERNATIONAL WLL, manufacturer of FRP/GRP Products is committed to protect the environment by preventing pollution of air, water, land & noise. We will also ensure safety of our employees and of all other stake holders who interact with our company.

We are committed to the following:

- ✓ Compliance to national health, safety and environment legal and other requirements.
- ✓ Providing safe and healthy working conditions for the prevention of work related injury and ill health.
- ✓ Periodically review of aspects and hazards for continual improvement of our HSE system.
- ✓ Participation and consultation of workers for HSE continual Improvement.
- ✓ Establishing and monitoring the performance of HSE objectives.
- ✓ Elimination of hazards and reduction of OH&S risks.

سياسة بي اف جي العالمية في الصحة والسلامة والبيئة

تلتزم شركة بي اف جي إنترناشيونال، الشركة المصنعة لمنتجات FRP/GRP، بحماية البيئة من خلال منع تلوث الهواء، والماء، والأرض والضوضاء. سنضمن أيضًا سلامة موظفينا وجميع أصحاب المصلحة الآخرين الذين يتفاعلون مع شركتنا.

نحن ملتزمون بما يلي:

- الامتثال للمتطلبات القانونية الوطنية للصحة والسلامة والبيئة وغيرها.
- توفير ظروف عمل آمنة وصحية للوقاية من إصابات العمل واعتلال الصحة.
- المراجعة الدورية للجوانب والمخاطر من أجل التحسين المستمر لنظام الصحة والسلامة والبيئة لدينا.
- المشاركة والتشاور مع العاملين من أجل التحسين المستمر للصحة والسلامة والبيئة.
- إنشاء ومراقبة أداء الصحة والسلامة والبيئة لتحقيق الأهداف.
- القضاء على المخاطر والحد من مخاطر الصحة والسلامة المهنية.

Dr. Samer Al Jishi
(Group President)